



St. Louis School
Circular No. 131 (23/24)

30th November, 2023

Dear Parents/Guardians,

Re: Peer Care Team Overnight Camp 2023

In order to enhance the communication between Peer Mentors and S1 students, an overnight camp activity will be held on 22nd and 23rd December 2023. All peer mentors and S1 students are invited to participate. Details of the activity are as follows:

Location	Jockey Club Cheung Chau Don Bosco Youth Centre
Dates	22nd and 23rd December 2023
Place & Time of Assembly	Central Ferry Pier No. 5, 1:45 p.m. on 22nd December 2023 (Will take the ordinary ferry at 2:15 p.m. with teachers)
Place & Time of Dismissal	Cheung Chau Ferry Pier, 1:30 p.m. on 23rd December 2023
Fee	\$50 (including camp charges, dinner on 1 st day, and breakfast & lunch on 2 nd day), please go to the social worker's room and settle the fees on or before 5 th December 2023. Students should prepare their own transportation fee
Content	Overnight, high event and adventure activities
Target	All S1 Students and Peer Mentors (first-come-first-served)
Instructors	School Social Worker & Pastoral Care Teachers

Please complete the following reply slip via E-class and settle the payment on or before **5/12/2023 (Tuesday)**. All interested students should go to the social worker's room and settle the fees on or before the same day. Should you have any queries, please feel free to contact **Mr. YUNG Yat Pui (Pastoral Care Master)** or **Mr. CHENG Yik Hei Kenneth (School Social Worker)** at **2546 0117**.

(Mr. YUNG Yat Pui)
for Principal

----- ✂ -----
Reply Slip

Circular No. 131 (23-24)

Peer Care Team Overnight Camp 2023

Dear Principal,

I *give/do not give permission for my child _____ of Class _____
(No. ___) to participate in the Peer Care Team Overnight Camp 2023.

Signature of Parent/Guardian : _____

Name of Parent/Guardian : _____

Emergency Contact Number : _____

Student's Mobile Number : _____

Date : _____

* Please delete as inappropriate.



聖類斯中學
通告第 131 號 (23-24)

各位家長/監護人：

「大哥哥計劃」暨 歷奇宿營活動 2023

本校的「大哥哥計劃」希望透過活動，讓同學於閒暇舒展身心，並且在歷奇宿營的活動中可以與同學交流，特於聖誕假期前，舉辦此活動。有關活動的詳情如下：

日期	2023 年 12 月 22 日及 23 日
集合時間及地點	2023 年 12 月 22 日下午 1 時 45 分，中環（五號碼頭） 會與老師一同乘坐下午 2：15 分開出的普通渡輪到達長洲碼頭
活動地點	賽馬會長洲鮑思高青年中心
內容	兩日一夜高結構歷奇活動
解散時間及地點	2023 年 12 月 23 日下午 1 時 30 分，長洲碼頭
對象	應屆的中一同學及大哥哥。名額有限，先到先得。
費用	港幣\$50，包括營費，首天晚餐及第二天的早餐及午餐(請於 2023 年 12 月 5 日前到社工室將費用交給學校社工) 同學需自備交通費
負責人	關顧組老師及學校社工

現誠邀 貴子弟參加此項活動，如有任何查詢，請致電 2546 0117 與容逸沛老師或學校社工鄭翊希先生聯絡，謝謝。

此致
貴家長

校長
易浩權博士
(容逸沛老師代行)

二零二三年十一月三十日

通告第 131 號 (23-24)

回 條
「大哥哥計劃」暨 歷奇宿營活動 2023

易校長：

本人 _____ (家長姓名) * 同意 / 不同意 敝子弟 _____ (學生姓名)
(班別) _____ (學號) 參加「歷奇宿營活動 2023」。

家長/監護人簽名：_____

家長/監護人姓名：_____

家長/監護人聯絡電話：_____

學生聯絡電話：_____

日 期：_____

*請刪去不適用者

#回條請於 2023 年 12 月 5 日(星期二)或之前於 e-class 上填妥，謝謝！#